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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 14. desember 2012 

 
Tid og sted:   kl. 09.30 – 12.00, Skibotn samfunnshus 
 
Tilstede:   Stian Forsaa, Eirik Skoglund, Jonas Stenberg Nilsen, Vebjørn Karvonen, 

Susanne Garden og Ida-Kristin Larsen. 
 
Forfall:   Rebecca Ørnebakk 
 
Vara:    Ingen 
 
Merknader:  Følgende tilleggssaker settes opp 
   34/12 Innkomne søknader 
    b) Søknad om instrumentstøtte – Jonas Stenberg Nilsen 
    c) Søknad om penger til nye skolekamera – elevrådet Skibotn skole 
   35/12 Facebook-side for SUR 
   36/12 Opplæring i saksframgang 
   37/12 Årsavslutning for SUR  
 
 
30/12   Orienteringssaker 

 
a) Økonomistatus for ungdomsrådet 
b) RUST-konferansen 11. november 2012 - oppsummering 
c) RUST-møte 5. desember – Rebecca og Ida forteller fra møtet 
d) Brev fra Caravanparken Slettnes v/ Hallgeir Naimak vedr. arbeidstilbud til 

ungdom 
e) Sak 29/12 Fritidstilbudet i Storfjord – Rebecca og Ida forteller om arbeidet 

med saken etter forrige møte 
f) Eventuelt 
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Behandling: 
 
g) Troms fylkeskommune – svar på bussklage 
 
Sakene tatt til orientering 
 

 
31/12   Budsjett 2013 

Formannskapet har lagt fram sitt forslag til budsjett for 2013, og det gjøres en 
gjennomgang av budsjettet med tanke på det som handler og barn og ungdom, for 
eksempel 

• Kulturkole 
• Fritidsklubb 
• Bibliotek 
• Skole 
• Kommunale bygg og anlegg 
• Osv. 

 
Andre området ungdomsrådet ønsker å vite mer om tas også opp. 
Kommunestyret vedtar budsjettet 19. desember 2012. Ungdomsrådet må forberede 
en uttalelse som sendes til kommunestyret i forkant. Det må også avklares hvilke 
representanter som skal delta i selve kommunestyremøtet for å tale ungdommenes 
sak. 
 
Behandling: 
 

• Punkt 2.6 – rus/psykiatri 
Ordføreren har uttrykt i møte med SUR at det er bekymringsverdig med 
rusproblematikken i Storfjord. Det er også SUR enig i. Derfor er det svært 
uheldig og merkelig at man skal kutte stillinger innen rus og psykiatri. 
Forebygging er viktig. Framtida til ungdom påvirkes av 
rusproblematikken, og det vil gi enda større problemer på sikt. Også 
rusmisbrukere rammes. Mye rus gjør Storfjord til et dårligere sted å være, 
og kan gi kommunen et dårligere rykte slik at fraflyttinga øker og det 
flytter færre til. Vi skjønner at det må kuttes, men det bør ikke kuttes 100 
% i en så viktig stilling. Den kan kuttes mindre. 
 

• Punkt 2.9.5 – fritidsklubbleder 
Å kutte i tilbudet til ungdom gir et mindre godt ungdomsmiljø, og 
kommunen får et dårligere rykte. Det er et viktig sosialt tilbud, og et 
dårligere tilbud kan gi fraflytting. Klubben er et trygghetstilbud, et sted 
man kan samles med en voksen tilstede. At man slutter med bussen gir en 
splitta kommune igjen, det har vært et fint samhold når klubben har vært på 
en plass. 
 

• Punkt 2.9.6 – kulturskolen 
Å fjerne ei halv stilling vil minske kulturtilbudet til ungdom. Storfjord er 
kjent for å ha et godt tilbud til ungdom (årets UKM.kommune osv.), men et 
kutt vil ramme både kulturskolen og UKM. Ventelistene i kulturskolen er 
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lang nok allerede. Det gode tilbudet har gjort at mange flytter til 
kommunen, men det vil ta slutt dersom tilbudet kuttes. Dersom du er best i 
landet på en ting og dårligst på noe annet er det ikke sikkert at det er lurt å 
utjevne: det er bedre å stikke seg ut på et område enn å være middels på alt. 
Er du god i fotball men dårlig på ski er det ikke sikkert det hjelper å slutte å 
spille fotball for å bare trene ski. Det er mye positivt å ta vare på: Ekstremt 
mange har vært på landsmønstringa, vi har mange som har blitt trygge på 
scenen og dermed har fått selvtillit osv. 

• Punkt 2.11.4 – kulturmidler 
SUR forstår at det må kuttes på noe, men foreslår at man heller fjerner litt 
av potten enn å ta alt. Det er dumt at ungdom mister mulighet til å søke på 
prosjekter. 
 

• Investeringsbudsjettet 
o SUR tok opp kunstgress i 2012. Det er dumt at dette er tatt ut av 

planen, det hadde vært et utrolig godt tilbud om fysisk aktivitet, 
sosialt og rusforebyggende som hadde lokka folk til kommunen. 

o Det er bra at svømmebassenget er tatt med, og vi håper det følges 
opp på en ordentlig måte slik at det ikke blir som med 
kunstgressbanen. 

 
Generelt mener ungdomsrådet at disse kuttene rammer framtida til kommunen, og 
viktige forebyggende tiltak som er med på å gi et godt ungdomsmiljø. 

 
 
  Representanter til kommunestyremøtet: 
 
  Skriftlig avstemming med tre kandidater. Avstemming med to navn per stemme. 
 
  Jonas  4 stemmer 
  Vebjørn 6 stemmer 
  Ida  2 stemmer 
 
  Jonas og Vebjørn deltar på møtet. 
 
 
32/12   Kulturell kurshelg 

 
I sak 21/12 og 28/12 diskuterte ungdomsrådet kulturtilbudet for ungdom. 
Man var enige om at tilbudet gjennom kulturskolen og UKM er veldig godt, men 
at det kanskje ikke er alle familier som har råd til å delta. Det kunne derfor være 
viktig å jobbe med tilbud som ikke koster så mye, og ungdomsrådet ønsket å 
diskutere muligheten for å arrangere kurshelg, f.eks. i teatersport eller 
dans, på neste møte. 
 
Stian, Rebecca og Maria fikk i oppgave å kontakte aktuelle kursledere for å høre 
hva pris o.l. for ei kurshelg vil være. Disse resultatene legges fram, og saken tas 
opp for videre behandling på dette møtet. 
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Behandling: 
 
Saken utsatt til neste møte. 

 
 
33/12   Karriereveiledning i barne- og ungdomsskolen 
 

Jonas orienterer om saken i møtet. 
 
Behandling: 
 
Saken utsatt til neste møte. 

 
 
34/12   Innkomne søknader 
 

a) Søknad om reisestøtte til bransjetreff – Guro Heiskel 
 
(Se vedlegg.) 
SUR må avgjøre om de ønsker å støtte søknaden. 
 
Behandling: 
 
Forslag fra Jonas: 
SUR støtter transporten med kr 1.500,-. 
 
Enstemmig vedtatt 

 
Vedtak: SUR støtter transporten med kr 1.500,-. 
  

 
b) Søknad om instrumentstøtte – Jonas Stenberg Nilsen 

 
Behandling: 
 
Jonas meldte seg inhabil og forlot lokalet. Vebjørn overtok som 
møteleder. 
 
Forslag fra Ida: 
Støttes med kr 1.000,-. 
 
Forslag fra Stian: 
Støttes med kr 800,-. 
 
Forslaget fra Stian enstemmig vedtatt 

 
Vedtak: Støttes med kr 800,-. 
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c) Søknad om penger til nye skolekamera – elevrådet Skibotn skole 
 
Behandling: 
 
Susanne og Vebjørn meldte seg inhabil og forlot lokalet.  
 
Forslag fra Stian: 
Søknaden avslås. Skolen bør ta dette over eget budsjett til undervisningsutstyr. 
 
 
Forslag fra Jonas: 
Søknaden støttes med 20 % fordi dette angår ungdom, selv om dette egentlig 
ikke er vårt ansvar. 
 
Forslag fra Eirik: 
Søknaden støttes med 15 %. 
 
Jonas trekker sitt forslag 
 
Nytt forslag fra Jonas: 
SUR ber om en mer utfyllende søknad: 
- Hvem skal eie kameraene? 
- Skal kommunen dekke noen utgifter, skal ikke dette være 

undervisningsmateriell? 
- Hva er grunnlaget for at akkurat dette kameraet er valgt. 
- Finnes det billigere alternativer? 

 
Nytt forslag fra Jonas enstemmig vedtatt 
 

Vedtak:  SUR ber om en mer utfyllende søknad: 
- Hvem skal eie kameraene? 
- Skal kommunen dekke noen utgifter, skal ikke dette være 

undervisningsmateriell? 
- Hva er grunnlaget for at akkurat dette kameraet er valgt. 
- Finnes det billigere alternativer? 

 
 
35/12  Facebook-side for SUR 
   
  Jonas påtar seg å opprette FB-sida. De andre utnevnes til administratorer. 
 
 
36/12   Opplæring i saksframgang 
   
  Saken utsatt til neste møte. 
 
 
37/12   Årsavslutning for SUR 
 
  Tromsøtur 21.12.2012 
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- en aktivitet 
- mat 
- reise 

 
  SUR dekker utgiftene.  
 
 
Susanne Garden (s) 
Vebjørn V Karvonen (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Eirik Skoglund (s) 
Stian W Forsaa (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 14. desember 2012 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


